
 

 

 
 

Strandpapucsban gyorskorcsolyáztunk 

 

Hosszú évek óta terveztük, hogy el kellene indulni a már-már 

„legendás” Mikulás Rally-n, ami ugyan nem része a bajnoki 

sorozatnak, mégis népszerű mind a licence-s, mind pedig az 

amatőr versenyzők körében. Úgy gondoltuk, hogy az idei 

sikeres szereplésünket méltó lenne ezzel megkoronázni, de 

ezúttal nem a szokásos felállásban, ugyanis az itinert az épp a 

30-adik szülinapját ünneplő Zsuzsi húgom olvasta. Annak 

ellenére, hogy az autóversenyzés nem áll igazán közel hozzá, 

nagyon hamar felnőtt a feladathoz, néhány apró hibát 

leszámítva jelesre vizsgázott, pedig a körülmények messze 

voltak az ideálistól. Sajnos a tavaly óta dédelgetett svéd szöges 

abroncsok sehogy sem passzoltak a honda murvakerekeire, így 

kénytelenek voltunk sima téli gumikkal rajthoz állni, abból is az 

olcsóbb kategóriás Debica márkával. Ezekkel a gumikkal persze olyan érzés volt a havas, de főleg jeges pályákon 

autózni, mint strandpapucsban gyorskorcsolyázni… meg lehet próbálni, de nem lesz valami eredményes. Ez persze nem 

jelenti azt, hogy ne élveztük volna a verseny minden pillanatát, amikor pedig már nagyon nem akart az autó arra menni 

amerre szerettük volna, akkor is csak nevettünk rajta.  

Tudom, hogy ezek az extrém körülmények mindenki számára újdonságnak számítottak, de én még hóban sem mentem 

soha versenyautóval. Ennek ellenére nem szerepeltünk rosszul, hiszen a nem szöges gumival induló licence-s versenyzők 

között hatodik helyen értünk célba. Ha pedig ezen a versenyen is úgy értékelték volna a géposztályunkat, mint a többi 

ORB futamon (nem vonják össze az összes 1600 cm3 feletti autót), akkor az első helyen értünk volna célba.  

Úgy érzem méltó módon búcsúztattuk az évet, de a legfontosabb, hogy sikerült Zsuzsinak egy életre szóló élményt 

szerezni ezzel a kis Mikulásmókával! 

Ezúton is szeretném megköszönni partnereinknek az egész éves együttműködést, valamint csapatunk minden tagjának az 

idei áldozatos munkát és a vidám perceket! 

 

 


